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Vos-Hulleman, HM (Heleen)

Van: griffie

Verzonden: maandag 14 oktober 2019 11:00

Aan: Vos-Hulleman, HM (Heleen)

Onderwerp: Ingekomen email - aan raad - Watertorenterrein

Ingekomen email heer/mevrouw Mees 

 

Van: Mees Verzonden: zondag 13 oktober 2019 19:56 

Aan: griffie <griffie@sliedrecht.nl> 

Onderwerp: Openbare oordeelsvormede vergadering dinsdag 15 Oktober FYS richtinggevende kadesontwikkeling 

watertorenterrein 

 
Aan de leden van de Gemeente Raad, 

  

Betreft: richtinggevende kades ontwikkeling watertoren terrein. 

  

De beleidslijn ruimte voor de rivieren laat in principe geen buitendijkse woningbouw meer toe. 

Ik weet niet of hierover al gesprekken met de rijksoverheid hebben plaatsgevonden anders zou dit de 

eerste prioriteit moeten zijn. 

Voordat er plannen worden ontwikkeld moet goed duidelijk zijn wat wel en niet is toegestaan. 

Het is zonden om veel tijd, energie en (belasting) geld in plannen te steken als de kans bij voorbaat groot is 

dat deze stranden. 

De Raad moet ook beseffen dat bij buitendijkse woningbouw de veiligheid volledig bij de Gemeente komt 

te liggen, dit in tegenstelling tot binnendijkse bebouwing waar de rijksoverheid verantwoordelijk is. 

  

Als het watertoren terrein geschikt gemaakt wordt voor woningbouw gaat dit zeer veel kosten: 

Waarschijnlijk moet er eerst gesaneerd worden. 

Daarna moet of het terrein opgehoogd worden naar delta hoogte of het terrein moet worden ingepolderd 

en worden voorzien van een gemaal. 

Bij beide varianten ontstaat zeer waarschijnlijk zettings schade aan de bestaande dijkwoningen. 

Wij hebben dit al vaker meegemaakt in ons vorige huis met het aanleggen van de nieuwe dijk ter hoogte 

van dijkvak 14. 

Ondanks de voorzichtigheid van het Waterschap, gebruik van ligt ophoogmateriaal en goede drainage is er 

tocht zettingsschade ontstaan. 

Er moet een post komen om eventuele zettingsschade te vergoeden. 

De natuur moet gecompenseerd worden. 

Eer het watertoren terrein bouwrijp is, zie bovenstaande,  aanleggen riolering, stadsverwarming (gas kan 

waarschijnlijk niet meer) overige nutsvoorzieningen, aanleggen van straten en aansluiten op de dijk . 

Ik vrees dat dit alles zoveel gaat kosten, dat de vierkante meter prijs zo hoog uitvalt, dat alleen hoogbouw 

nog mogelijk is om uit de kosten te komen. 

Zoals u weet is de hoogbouw de reden dat de plannen de vorige keer zijn gestrand. 

Veel mensen zijn bang dat de oude plannen weer te voorschijn komen met hier en daar een nieuw sausje. 

  

Wij gaan er vanuit dat de Raad dit gevoelige onderwerp met de grootste voorzichtigheid behandeld. 

  

Met vriendelijke Groet, 

  

Mees Klein 
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